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Beste medewerkers griffie,

Hierbij aanvullende vragen namens PvdA voor vragenuur Forum Samenleving

IB 20 100 Participatie doelgroepen trede 1/2 Mede naar aanleiding van breed gesteunde motie in 
raad van juli 2019 is inmiddels door een extern bureau een onderzoek onder trede 1/2 doelgroepen 
uitgevoerd.
Vraag : Waarom zijn hierbij geen mondelinge gesprekken gevoerd om de respons te verhogen?
We lezen dat bij vele respondenten de behoefte bestaat om meer mee te willen doen en dat 
voldoende ondersteuning en communicatie vanuit gemeente gemist wordt. Bij trede 2 doelgroep zijn 
belemmeringen om deel te nemen aan samenleving zelfs onbekend of zijn er geringe 
belemmeringen.
Vraag: waarom zijn er tot nu toe niet meer stappen gezet doofde gemeente naast het aanbod van 
bewegingslessen en de inzet van een consulent? Wat zijn de ervaringen van de consulent?
Vraag: er is veel winst te behalen in huidige kosten voor zorg en welzijn door op korte termijn kaders 
voor maatschappelijke participatie te presenteren. Waarom duurt het tot midden volgend jaar 
voordat u een kadernota presenteert? 

IB 20 104 NOER (nieuwe onderwijs energie Rijswijk)
Vraag: kunt u concreter de zichtbare resultaten tussen onderwijs en bedrijfsleven benoemen na 
februari? De samenwerking met Cavero is ons inmiddels bekend.
Vraag: hoe wordt primair onderwijs op dit moment betrokken bij deze aanpak?
Vraag: in 2021 moet eea geborgd zijn in scholen en bedrijven. Hoe ziet deze borging eruit (vorm van 
samenwerkingscontract?, intentieverklaring? etc)
Vraag: hoe lang blijft de kwartiermaker voor de gemeente werken? Is verlenging 
wenselijk/noodzakelijk ivm bijvoorbeeld borging?

Namens de PvdA,
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